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内容简介

Silent predators of the night, owls are fascinating birds that play a crucial role in controlling rodent
populations and maintaining ecological balance. In this carefully researched, well-illustrated book
— the first full-scale owl-watching field guide ever published — one of the foremost American
authorities on owls tells how to locate and study these remarkable birds. Birders will find expert
advice and information on owl-watching equipment, owl pellets and food habits, migrations and
invasions, survival adaptations, conservation, and more, along with 65 photographs plus other
illustrations.
The native owls of North America belong to two families — barn owls and typical owls — ranging
in size from smaller than a man’s hand to large and powerful birds capable of killing skunks,
rabbits, and other sizable prey. In this volume, Mr. Heintzelman offers detailed de*ions and
information about 19 native species, including the barn owl, northern pygmy owl, elf owl,
burrowing owl, spotted owl, great gray owl, and long-eared owl. For each species, the author
provides a wealth of specific data: size, wingspread, flight style, habitat, food, nesting, distribution,
and other pertinent information. In addition, he has included detailed de*ions of and directions to a
host of owl-watching sites in 40 states and Canada.
Well-written, authoritative, and brimming with easily accessible information and expert advice,
Guide to Owl Watching in North America belongs in the library of any birder or nature lover
interested in observing and studying these magnificent birds of prey.
由于按需印刷商品版图书属于定制类商品，根据订单递交成功再安排印刷，因此不接受7
天无理由退换货。您付款的同时，我们已安排下厂印刷。如有质量问题的商品，可以接
受退货，但不接受换货。如果退货后依然需要此商品，自快递签收日起的5日内，可联系
当当客服退货后再重新下单，并且保持出售时原状和收货单据的齐全。
关于到货时间：
自按需印刷商品订单成功支付后的15个工作日，我们将完成印刷、装订、审核、发货等
一系列按需出版流程。如遇国家法定节假日，则发货时间顺延。
按需印刷图书（POD）的服务说明：
按需印刷出版是一种根据用户的订单来制作图书的服务(Print On-demand，简称POD)。
您则可以通过该服务获得无法在国内平台上购买到的进口外版书或是一些绝版、断版的
书籍。如同常规的图书订单，在您订购成功后，一样会收到订单确认、配货状态及订单
发货等步骤的通知。关于图书纸张说明：
由于POD图书印刷所采用的生产技术有别于传统印刷，全部以数码印刷的方式按需生产
，且纸张选择方面会根据实际情况略有调整，因此按需印刷所生产的图书会与传统纸本
进口的图书存在一定差异。
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